
 
 
 

I henhold til Sundby Kajakklubs love indkaldes der hermed til 
   

Sundby Kajakklubs ordinære generalforsamling efterår 2024 

   
som afholdes i klubben tirsdag d.29. oktober 2024 kl. 19.00   

 

   

Dagsorden:   
 

1. Valg af dirigent 
2. Godkendelse af protokol fra forrige generalforsamling 
3. Formandens beretning 
4. Oversigt over økonomi 
5. Fastsættelse af kontingent samt indskud for det kommende år 

a. Bestyrelsen foreslår kontingentstigning, se bilag 1 
6. Indkomne forslag 
7. Valg:  

a. Til bestyrelsen  
i. Formand: Ulla Stuart modtager genvalg 
ii. 2 bestyrelsesmedlemmer: 

1. Annette Elmue modtager genvalg 
2. Rikke Giselsson modtager genvalg 

8. Vintersæsonens program 
9. Eventuelt 

 

Forslag der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal indsendes til bestyrelsen og opslås i klubben i 
dens fulde ordlyd, senest 8 dage før generalforsamlingen.   
   
Lovændringsforslag, der skal fremgå af dagsordenen, skal være bestyrelsen i hænde senest 1 måned før 
generalforsamlingen. Generalforsamlingen er beslutningsdygtig uanset de fremmødtes antal.   
   
Medlemmerne har kun stemmeret ved personligt fremmøde.   
   
Vel mødt   

/bestyrelsen   
 

 

  



Bilag 1: Indstilling om kontingentstigning til beslutning 

Bestyrelsen indstiller til at øge seniorkontingentet med Kr. 200,- / halvår og juniorkontingentet med Kr. 100,- / halvår 

– med henvisning til at klubben har stigende omkostninger til drift af klubhuset og forventer mere løbende reparation 

og vedligehold i takt med at det det nu har 10 år på bagen. Medlemsudviklingen er samtidig stagneret over de 

seneste 10 år. 

Bestyrelsen orienterer samtidig om at den arbejder frem mod kommende generalforsamling om ændring af 

kontingentstruktur, med henblik på at fastholde medlemmer i studieårene og eventuelle eliteroere. 

Uddybende begrundelse: Bestyrelsen indstiller til at øge seniorkontingentet med Kr. 200,- / halvår og 

juniorkontingentet med Kr. 100,- / halvår. Stigningerne svarer til 16,7 % hhv. 33 og 17 kr. pr. måned. Det nuværende 

kontingent blev fastsat i 2009.  

Klubbens medlemstal har stabiliseret sig omkring 150 aktive, hvoraf 14 er juniormedlemmer. Det svarer til klubbens 

medlemsstatus i 2015. 

Klubbens provenu forventes at udgøre ca. Kr. 70.000,- årligt som følge af forslaget.   

 

Bestyrelsen begrunder forslaget med: 

• Stigende driftsomkostninger ved drift af klubhuset. Det nuværende kontingent blev fastsat i 2009 - til 

sammenligning har prisindekset udviklet sig knap 28% i perioden siden da. Samtidig har forholdene omkring 

klubben udviklet sig til at vi har stigende omkostninger til vores drift – det gælder både i forhold til forsyning, 

kloak og renovation mv. men også tilstødende omkostninger i form af forsikringer, internet, 

alarmabonnement 

• Ønsket om at understøtte et opadgående aktivitetsniveau i form af ungdomsaktiviteter og flere medlemmer 

der har taget instruktør-/træneruddannelser samt evt. kommende elitestøtte 

• Ønsket om at kunne fortsætte med at udvikle klubbens bådpark for at kunne stille lækkert og tidssvarende 

kajakmateriel til rådighed for medlemmerne 

• Behovet for at kunne hensætte midler i forhold til større vedligehold/reparationer/facilitetsforbedringer, 

herunder udbedring af kloakforhold og vandforsyning og på sigt gennemgående forbedring af udearealerne 

Orientering i tilknytning til forslaget: 

Derudover planlægger bestyrelsen at arbejde med udvikling af klubbens kontingentstruktur – for at fastholde 

medlemmer i studieårene samt potentielle eliteroere. Dette skyldes et ønske om at kunne rekruttere og fastholde en 

medlemsbase der strækker sig på tværs af alle aldersskel. Bestyrelsen har noteret at klubben har meget få 

medlemmer i deres 20’ere – samt at disse ofte har meldt sig ud i forlængelse af et ungdomsforløb med bl.a. en 

presset økonomi som begrundelse. Bestyrelsen vurderer at det vil være godt for klubbens sammenhængskraft, hvis 

der kommer kontinuitet i klubbens medlemssammensætning/-demografi, og at 20’erne er en alder hvor der kan 

være overskud og ressourcer til frivilligt arbejde at hente.  

 

Bestyrelsen vil udarbejde et konkret forslag og fremsætte det på en forårsgeneralforsamlingen. 

 

 

 


